
Sammanträdesprotokoll kommunstyrelsen den 30 augusti 2022

Sammanträdets plats och tid
Kommunkontoret i Strömsund, sammanträdesrum Almen, klockan 11.00

Beslutande

Morgan Olsson (S), ordförande
Rebecca Sjöstedt (S)
Bertil Johansson (S)
Sara Kjellsdotter (S)
Mats Gärd (C)
Kerstin Engkvist (C)
Göran Espmark (C)
Simon Högberg (M)
Håkan Espmark (M), digitalt
Veronica Berglund (SD)
Anders Bryntesson (RD) tjänstgörande ersättare
Roger Kristofersson (S) tjänstgörande ersättare
Desirée Edin (S) tjänstgörande ersättare

Justerare

Mats Gärd utses att justera protokollet paragraf 135. Protokollet justeras 
elektroniskt.

Underskrifter

Morgan Olsson, ordförande

Carina Wiik, sekreterare

Mats Gärd, justerare

Anslag/Bevis

Protokollet är justerat och kommunstyrelsen publicerar det på kommunens
webbplats under perioden tisdag 30 augusti 2022 till onsdag 21 september
2022. Protokollet förvaras på kommunkansliet i Strömsund.
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Justerare

Övriga närvarande
Carina Wiik, sekreterare
Anneli Svensson, kommundirektör
Elin-Maria Eriksson, verksamhetscontroller
Richard Persson, teknik- och serviceförvaltningen
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Justerare

Diarienummer KS.2022.534

§ 135 Fiberprojekt Rossön
Fiberutbyggnaden i Rossön har varit en långdragen process, flera aktörer har 
försökt att sälja in och bygga ut fibernät men inte lyckats. Både det kommun-
ägda bolaget Servanet och kommersiell aktör har gått ut med erbjudanden om 
fiberanslutning och haft kampanjer i Rossön med omnejd, men ingen aktör 
lyckades få tillräckligt många beställningar för att starta en utbyggnad under 
perioden 2016–2020.

Den lokala samhällsföreningen i Rossön har hela tiden varit engagerad i fiber-
frågan och jobbat ideellt för att mobilisera på lokal nivå. År 2021 påbörjade 
Zpyke utbyggnad av fiber i Rossön på uppdrag av Strömsunds kommun.

Entreprenaden har inte fortskridit såsom överenskommits. Entreprenören var i 
dröjsmål redan vid årsskiftet och har sedan dess haft flera månader på sig att 
komma i fas och återuppta arbetet. Entreprenören gavs en sista chans i och med 
det tilläggsavtal som träffades i juni, men sedan det avtalet ingicks har 
entreprenören fortfarande inte kommit i fas för projektet.

Entreprenaden har nu försenats så att den uppenbarligen inte kan färdigställas 
inom kontraktstiden vilket innebär en väsentlig olägenhet för kommunen (ABT 
06, 8 kap. 1 § p.1). Entreprenören har även genom ovan nämnda avtalsbrott 
brustit i fullgörandet av sina ålägganden så att entreprenadens kontraktsenliga 
färdigställande därigenom äventyras (ABT 06, 8 kap. 1 § p.1). Detta är skäl för 
hävning.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Yrkande

Ordföranden föreslår kommunstyrelsen enligt upprättat förslag.

Kommunstyrelsens beslut
1. Kommunstyrelsen beslutar härmed att häva entreprenadkontraktet med

Zpyke AB rörande fiberutbyggnaden i Rossön, daterat 31 mars 2021 inklusive
tilläggsavtalet daterat den 23 juni 2022, såvitt avser återstående arbeten.

2. Kommundirektören ska ge Servanet uppdraget att ta fram kostnadsberäkning
och förslag för ett övertagande av projektet.

3. Kommunstyrelsens arbetsutskott får delegation på att teckna avtal med
Servanet för fortsatt utbyggnad av fiber i Rossön.

4. Eventuellt behov av ytterligare finansiering hanteras separat.

Beslut skickas till

Teknik- och serviceförvaltningen, Richard Persson
Kommundirektör, Anneli Svensson
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